

# Saksliste Geovekst-forum 6.-7.mars 2024

**Sted:** Drammen, Clarion Collection Hotel Tollboden, Tollbugata 34

**Tidsplan:**

Onsdag:

09:00 – 17:00 Pauser etter behov

Torsdag:

08:30 – 15:00

**Møteleder:** Siri Oestreich Waage

**Referent:** Marit Bunæs

Tidsplan ca. tider	Sak nr.	Tema / Dokumenter	Sakstype	Ansvar
09:00 Halv dag	7/24	<b>KI hvordan påvirker det oss i Geovekst-samarbeidet? (Forslag)</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>Hva er det som regulerer oss?</li> <li>KS sin KI-strategi</li> <li>Kommune x – brukercase</li> <li>NIBIO – brukercase</li> <li>Vegvesenet – brukercase</li> <li>Kartverket – brukercase og arbeid</li> <li>Paneldebatt med diskusjon</li> </ul>		
12:00 - 13.00		<b>Lunsj</b>		
Halv dag	8/24	<b>Droner, hvordan påvirker det oss? (Forslag)</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>Premisser og regelverk</li> <li>Vang kommune – bruk og behov</li> <li>Kommune x – ambisjon og ønsker</li> <li>Vegvesenet – bruk og deling av data</li> <li>NVE – bruk og deling av data</li> <li>Paneldebatt med diskusjon</li> </ul>		
		<b>Dag 2</b>		
08:30	9/24	<b>Godkjenning av referatet fra 8.februar</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>Gjennomgang av referatet</li> </ul>		
	10/24	<b>Byggeaktiviteten påvirker Geovekst-økonomien</b>	Informasjon	Einar
	11/24	<b>Høring av Kart og planforskriften??</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>Er det endringer som påvirker Geovekst</li> </ul>	Informasjon	?

	12/24	<b>Informasjon fra arbeidsgruppene</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• GLA-gruppa</li> <li>• Vanngruppa (blåstruktur)</li> <li>• Veg</li> <li>• Forvaltningsgruppa</li> <li>• Arbeidsgruppe 3D</li> </ul>	Informasjon	Lars/ Siri Tore/ Nils Ivar
	61/22	<b>Kommunikasjonsgruppa</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Resultat av arbeidet logo og grafisk profil</li> <li>• Nytt mandat</li> </ul>	Vedtak	Marit m/flere
12:00		<b>Lunsj</b>		
	55/23	<b>Grønnstrukturkart</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Status</li> <li>• Salg av data</li> </ul>	Diskusjon	NIBIO
	13/24	<b>Løypemelding fra andre fora</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Styringsrådet</li> </ul>	Informasjon	KV (Knut)
	5/24	<b>Informasjon fra Kartverket</b>	Informasjon	KV
	4/24	<b>Årsrapport</b>	Informasjon	KV/Alle
	14/24	<b>Ønske om data til ny Kartkonkurransse – Sander Jyhne</b>	Diskusjon	Ivar/Siri
	15/24	<b>Bruk av FKB-data som grunnlagsdata for rapportering til Nasjonalt register over luftfartshindre (NRL)</b>	Informasjon	KV
14:45 - 15:00	16/24	<b>Eventuelt</b> <b>NVE sin tiltreden i Geovekst-samarbeidet</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Alle avtaler er signert</li> </ul> <b>Oppsummering og avklaringer</b>		Alle
		<b>Møtedatoer i 2024:</b> <b>6. - 7.mars</b> (Clarion Collection Hotel Tollboden, Drammen) <b>17.april</b> halv dag på Teams <b>5. - 6.juni</b> – FGU Innlandet (Scandic Hamar) <b>11. - 12.september</b> – FGU Vestland (Førde) <b>17.oktober</b> halv dag på Teams <b>20. - 21.november</b> (Oslo-området)		

